
 

 

 

 
 
 
 
Gislaved Västbo Brukshundklubb 
 
Protokoll styrelsemöte 2025-05-12 
Närvarande: Ordförande Solveig Karlsson, vice ordförande 
Reine Lidén, Sekreterare Tanja Parkkari, Kassör Karin Lindh, 
Ledamot Christina Josefsson, Ledamot Nanna Olsson, Ledamot 
Madelen Gustafsson, Suppleant Jerker Andersson,  
§ 29. Mötets öppnande. 
Ordförande Solveig Karlsson öppnar mötet och hälsar alla 
välkomna. 
§ 30. Val av justerare. 
Mötet väljer Nanna Olsson och Madelen Gustafsson 
§ 31 Godkännande av dagordning 
Mötet godkänner dagordning. 
§ 32.Föregående protokoll. 
Ordförande går igenom föregående protokoll, signeras av 
justerarna och läggs till handlingarna. 
§ 33. Nulägesrapport från styrelse och sektioner. 
Utbildningssektorn: 
Valpkurs genomförd under våren och avslutad, Specialsök 
genomförd under våren och avslutad, Allmänlydnad har avslut 
1/6. 



 

 

Tävlingssektorn 
Elitspårtävling den 17/5 
Ingen lydnadstävling planerad till hösten, mötet funderar till 
nästa styrelsemöte så tar vi ett beslut då. 
Kökssektorn 
Inför tävling i helgen är allt klart 
 
§34 Ekonomi 
Karin redovisar ekonomin 
 
§ 35. Övriga frågor. 
-Tanja och Nanna har plan att köra öppen träning på söndagar 
efter att allmänlydnaden är avslutad. 
-Tanja och Nanna har förslag på städning av stugan, att var 
person som har kurs, aktivitet städar efter sig. Sopa, om vid 
behov torka golv, torka av bord. Och ett par gånger per termin 
tar man större städning. 
-Vi diskuterar kring vi behöver fler funktionärer i framtiden, 
några namn kommer upp till förslag som vi kan tillfråga. 
-Kommande evangemang med Åsa Sellidj, vi jobbar vidare på 
att sprida detta. Finns åhörarplatser kvar.  
-Vattenslangen på utsidan ur funktion, rörmokare ska kolla 
och åtgärda.  
-Då vi lyft att stugan behöver målas har Nanna kollat med ett 
fotbollslag om de kan ställa upp mot ersättning till 
fotbollsklubben. Mötet ställer sig bakom detta. Styrelsen 
kollar upp detaljer såsom färg och rimlig ersättning.  
-Karin upplyser att googlekontot är skapat så nu finns kalender 
på hemsidan. 
-Karin har ett förslag att ta hit veterinär till medlemsmöte. 
Mötet står bakom förslag. Karin kontaktar veterinär. 
 
§36 Nästa styrelsemöte 
10/6 kl18.30  
 
§36 Mötet avslutas 



 

 

Mötesordförande avslutar mötet. 
 
 
 
Ordförande Solveig Karlsson 
 
 

 
 
Sekreterare Tanja Parkkari 
 
 

 
 
Justerare Nanna Olsson 
 
 

 
 
Justerare Madelen Gustafsson 
 
 

 
 
 
 


